
Mestna obdina

MURSKA SOBOTA

Predsedujodije ugotovil, da je na podlagi 2. odstavka 28. dlena Poslovnika Mestnega sveta Mestne
obdine Murska Sobota (Uradni list RS,5t.49/10-uradno predi5deno besedilo in11Ot11 -obvezna
razlaga) mestni svet sklepden.

S sklicem seje so svetniki prejeli naslednji predlog dnevnega reda27. redne seje Mestnega
sveta Mestne obdine Murska Sobota:
1. Ugotovitev sklepdnosti in dolo6itev dnevnega reda

Kardoieva ulica 2 '9000 Murska Sobota

tel.: (02) 525 1677 .faks'. (02) 525 16 15

mestna.obcina@murska-sobota.si
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MESTNI SVET

ZAPISNIK
27. r_edne seje Mestnega sveta Mestne obdine Murska Sobota, kije bila v torek, dne 2L junlja 2022,
s pri6etkom ob 13:00 uri, v veliki sejni dvorani Mestne obdine Murska Sobota.

sejo je vodil podzupan v zadasnem opravljanju funkcije zupana, zoran HOBLAJ.

Navzodi so bili naslednji dlani in dlanice mestnega sveta (v nadaljevanju svetniki):
Du5an BENCIK, Bo5tjan BERLAK, Nives CAJNKO., MatjaZ DURler Miran FORJAN|d, mag. Marjan
GUJT, Zoran KOS, Nada KUHAR, Slavica MEGLle, Andrej MESId , Daniela MOREC, ma-g. grigita
PERHAVEC, Bojan PETRIJAN, Drago.. RAJBAR, Bernard"ka RUZie, Anton SLAV|C, JoZ; SAbL,
Vlasta VEREN, Drago VlGALl, Marjan ZefS in Robert ZZef.

Odsotnost so opravidil svetniki: Goran MILOSEVIC, Darko RUDAS, Nikolaj HOCHSTETTER in
Romeo VARGA.

Seji so prisostvovali: predstavnik druZbe ZEU drulba za natrlovanje in inZeniring d.o.o.; Borut
ANZELJ, ravnatelj Vrtca Murska Sobota; Branko GORNJEC, predsednik Sveta za invalide pri
Mestni obdini Murska Sobota; Natalija KREFT, strokovna sodelavka zalurizem in promocijoZavoda
za kulturo, turizem in. Sport Murska Sobota; Edvard ZRIM, predstavnik Policijske postaje Murska
Sobota; Milena VOROS, d.irektorica mestne uprave; Drago RUZle, vodja Seliretariata za splo5ne
zadeve; Nada CVETKO-TOROK, vodja Oddelka za negospodarske dejavnosti; Angelca DOKL MlR,
vodja Oddelka za okolje in prostor; Slavko DOMJAN, vodja Oddelka za javne finance; Martina CAF
SARUGA, vodja Oddelka za premolenjsko pravne zadeve; Klaudija SnOl JUG, vodja Oddelka za
gospodarske zadeve; Bernardka RYAN, vi5ja svetovalkaza okolje in prostor; Damjan ANZELJ, vi5ji
svetovalec za podrodje socialnega varstva.. in zdravstva; Darja POTOdNIK, vi5ja svetovalka za
podrodje kulture in turizma; Borut SLAVle, vi5ji svetovalec za premoZenjske zadeve; Nata5a
JANele, poslovna sekretarka; Sergeja SUKle, vi5ja svetovalka za mestni svet in pravne zadeve;
Melita MATIS, Sekretariat za splo5ne zadeve ter novinarji.

K to6ki 1)
Uqotovitev sklepdnosti in doloditev dnevneqa reda

Na podlagi 15. dlena Statuta Mestne ob6ine Murska Sobota (Uradni list RS, 3t.23107 - uradno
prediSdeno besedilo, 49110 in 39/15 in 69/17) Steje mestni svet 26 6lanov. V skladu 222.llenom
statuta mestni svet veljavno sklepa, de je na seji navzoda vedina njegovih 6lanov.

Predsedujodi je 6lane mestnega sveta pozval, da zaradi ugotovitve prisotnosti na zadetku seje v
skladu z 42. llenom poslovnika, svojo prisotnost prijavijo z glasovalno napravo.

Od 26 dlanov mestnega sveta je svojo prisotnost priglasilo 18 svetnikov.



2. Potrditev zapisnika 26. redne seje mestnega sveta
3. Predlog Odloka o ob6inskem podrobnem prostorskem na6rtu za stanovanjsko obmodje

KR2"Za ogradi" v Krogu - ll. obravnava
4. Predlog Odloka o ob6inskem podrobnem prostorskem na6rtu za gramoznico "Jezera" v

Raki6anu (EUP RA 23 in RA 241- ll. obravnava
5. Predlog Soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Murska Sobota za Solsko leto

2022t2023
6. Predlog Programske zasnove javnega glasila Sobo5ke novine
7. Predlog Akcijskega programa za invalide v Mestni obdini Murska Sobota 2022-2030
8. Predlog Akcijskega nadrta ukrepov za spodbujanje razvoja trajnostnega turizma v

destinaciji M urska Sobota 2022-2024
9. Predlog Sklepa o podaji soglasja za izpla6ilo dela plade za redno delovno uspe5nost

direktorice Javnega stanovanjskega sklada Mestne obdina Murska Sobota zaleto 2021
10. Seznanitev z Varnostno oceno za leto 2021, za policijski okoli5 Policijske postaje Murska

Sobota
11. Predlogi priznanj Mestne ob6ine Murska Sobota v letu 2022
12. Kadrovske zadeve
13. Predlogi in pobude dlanov mestnega sveta
14. Predlogi in pobude podZupana v zadasnem opravljanju funkcije Zupana

Predsedujodije povedal, da bo mestni svet pod to6ko Kadrovske zadeve obravnaval:
- Predlog za podajo soglasja k imenovanju direktorice javnega zavoda Pokrajinska in

Studijska knjiZnica Murska Sobota
- Predlog za imenovanje direktorja javnega zavoda Pomurski muzej Murska Sobota

Predsedujodi je na podlagi 3. odstavka 29. dlena poslovnika z dnevnega reda umaknil 4. todko-
Predlog Odloka o obdinskem podrobnem prostorskem nadrtu za gramoznico "Jezera" v Rakidanu
(EUP RA 23 in RA 24) - ll. obravnava, ostale todke se ustrezno pre5tevildijo.

Predsedujodi je povedal, da je bilo predlagatelju odloka dne 20. 6. 2022 s strani nadrtovalca
posredovano negativno mnenje k predlogu OPPN Ministrstva za infrastrukturo - za podrodje
rudarstva. Rok za podajo mnenjje sicer potekel 22. 5.2022, pripravljavec se je predhodno o vsebini
odloka z konkretnim mnenjedajalcem usklajeval in zato smatral, da so v predlogu odloka upo5tevani
vsi podro6ni predpisi.
Predlagatelj bo vsebino odloka ustrezno dopolnil oziroma uskladil in gradivo dal v ll. obravnavo na
naslednjo sejo mestnega sveta.

O dnevnem redu ni razpravljal nihde

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet sprejme dnevni red 27. redne seje mestnega sveta, z umikom 4. todke dnevnega
reda, ostale todke se ustrezno preStevildijo.

1. Ugotovitev sklepdnosti in doloditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 26. redne seje mestnega sveta
3. Predlog Odloka o obdinskem podrobnem prostorskem nadrtu za stanovanjsko

obmodje KR2"Za ogradi" v Krogu - ll. ohravnava
4. Predlog Soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Murska Sobota za Solsko leto

2022t2023
5. Predlog Programske zasnove javnega glasila Sobo5ke novine
6. Predlog Akcijskega programa za invalide v Mestni ob6ini Murska Sobota 2022- 2030
7. Predlog Akcijskega nadrta ukrepov za spodbujanje razvoja trajnostnega turizma v

destinaciji Murska Sobota 2022-2024
8. Predlog Sklepa o podaji soglasja za izpladilo dela pla6e za redno delovno uspe5nost

direktorice Javnega stanovanjskega sklada Mestne obdina Murska Sobota zaleto 2021
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9. Seznanitev z Varnostno oceno za leto 2021, za policijski okoliS Policijske postaje
Murska Sobota

10. Predlogi priznanj Mestne obdine Murska Sobota v letu 2022
11. Kadrovske zadeve
12. Predlogi in pobude dlanov mestnega sveta
13. Predlogi in pobude podzupana v zadasnem opravljanju funkcije iupana

Navzodnost je priglasilo 18 svetnikov, ZA je glasovalo 18 svetnikov in 0 pRoTl
Dnevni red je bil soglasno sprejet.

K todki2)
Potrditev zapisnika 26. redne seie mestneqa sveta

Pregled realizacije sklepov je podala Sergeja SUKC, vi5ja svetovalka za mestni svet in pravne
zadeve.
Razpravljal ni nihde.

Predsedujo6ije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
1.) Zapisnik 26. redne seje mestnega sveta se potrdi.

Navzodnost je priglasilo 19 svetnikov, ZA je glasovalo 1g svetnikov in 0 pRoTl
Zapisnik 26. redne seje mestnega sveta je bil soglasno potrjen.

K to6ki 3
Predloq Odloka o obdinskem podrobnem prostorskem nadrtu za stanovanisko

obmodie KR 2 "Za ogradi" v Kroqu - lL obraynaya

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje. Dodatno gradivo so svetniki prejeli pred
pridetkom seje.

ObrazloZitev je podala Bernardka RYAN, vi5ja svetovalkaza okolje in prostor.

Stali5de odbora za urbanizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo je podal Miran
FORJANIC, dlan odbora: mestnemu lvetu se predlaga, da sprejme predlog Odlok-a o obdinskem
podrobnem prostorskem nadrtu za stanovanjsko obmodje KR2 >Za ogradi<< v Krogu, v ll. obravnavi.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nihde
Razpravljal ni nihde.

Predsedujo6ije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne ob6ine Murska Sobota sprejme predlog Odloka o obdinskem podrobnem
prostorskem nadrtu za stanovanjsko obmodje KR2 "Zaogradi" v Krogu v ll. obravnavi.

Navzo6nost je priglasilo 19 svetnikov, ZA je glasovalo 19 svetnikov in 0 PROTI.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki4)

2022t2023

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

ObrazloZitev je podal Damjan ANZELJ, viSji svetov alec za podrodje socialnega varstva in zdravstva.
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Stali56e odbora za dru2bene dejavnostije podal Zoran KOS predsednik odbora: odbor za drulbene
dejavnosti predlaga mestnemu svetu, da poda soglasje k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Murska
Sobota za Solsko leto 202212023.

Stali5da svetniSkih skupin ni podal nihde
Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota daje soglasje k sistemizaciji delovnih mest Vrtca
Murska Sobota za Solsko leto 202212023.

Navzodnost je priglasilo 16 svetnikov, ZA je glasovalo 16 svetnikov in 0 PROTI
Sklep je bil soglasno sprejet.

K to6ki 5)
Predloq Proqramske zasnove iavnega qlasila Soboike novine

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje,

ObrazloZitev je podala Vlasta VEREN, dlanica lzdajateljskega odbora javnega glasila SOBOSKE
NOVINE.

StaliSda svetni5ke skupine je podal:
- Stranka Alenke Bratu5ek (SAB), JoZe SnOt

Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota na predlog lzdajateljskega odbora javnega glasila
Sobo5ke novine sprejme Programsko zasnovo javnega glasila Sobo5ke novine v predloZeni
obliki in vsebini.

Navzodnost je priglasilo 19 svetnikov, ZA je glasovalo 19 svetnikov in 0 PROTI
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki 6)
Predlos Akciiskeqa proqrama za invalide v Mestni obdini Murska Sobota 2022- 2030

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

ObrazloZitev je podal Damjan ANZELJ, vi5ji svetovalecza podrodje socialnega varstva in zdravstva

Stali5de odbora za druZbene dejavnosti je podal Zoran KOS predsednik odbora: odbor za druZbene
dejavnosti predlaga mestnemu svetu, da sprejme predlog Akcijskega programa za invalide v Mestni
ob6ini Murska Sobota 2022-2030 v predloZeni obliki in vsebini.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nihde
Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa;
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprejme predlog Akcijskega programa za invalide
v Mestni obCini Murska Sobota 2022- 2030.
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Navzodnost je priglasilo 20 svetnikov, ZA je glasovalo 20 svetnikov in 0 pRoTl
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki 7)
zas tu

destinaciii Murska Sobota 2022-2024

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

ObrazloZitev sta podali Darja POTOCNIK, vi5ja svetovalka za podrodje kulture in turizma in Natalija
KREFT, strokovna sodelavka zaturizem in promocijoZavoda za kulturo, turizem in Sport Murska
Sobota

Stali6da odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je podal Bo5tjan BERLAK, predsednik
odbora: odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem predlaga mestnemu svetu, da sprejme
Predlog Akcijskega nadrta ukrepov za spodbujanje razvoja trajnostnega turizma v destinaciji Murska
Sobota 2022 - 2024.

Stali6da svetni5kih skupin ni podal nihde.
Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprejme predlog Akcijskega nadrta ukrepov za
spodbujanje razvoja trajnostnega turizma v destinaciji Murska Sobota 2022-2024

Navzodnost je priglasilo 21 svetnikov, ZA je glasovalo 21 svetnikov in 0 PROTI.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki 8)
Predloq Sklepa o podaii soqlasia za izpladilo dela plade za redno delovno usoe5nost

rska So

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

obrazloZitev je podal Borut sLAV|e , vi5ji svetovalec za premolenjske zadeve

Stali5da odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je podal Bo5tjan BERLAK, predsednik
odbora: odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem predlaga mestnemu svetu, da sprejme
Predlog Sklepa o podaji soglasja za izpladilo dela plade za redno delovno uspe5nost direktorice
Javnega stanovanjskega sklada Mestne ob6ine Murska sobota za leto 2021.

StaliSda svetni5kih skupin ni podal nihde
Razpravljal ni nih6e.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprejme predlog Sklepa o podaji sogtasja za
izpla6ilo dela plade za redno delovno uspe5nost direktorice Javnega stanovanjskega sklada
Mestne obdine Murska Sobota za leto 2021.

Navzodnost je priglasilo 17 svetnikov, ZA je glasovalo 17 svetnikov in 0 pRoTl
Sklep je bil soglasno sprejet.
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K todki 9)
Seznanitev z Varnostno oceno za leto 2021. za policiiski okolis

Policiiske postaie Murska Sobota

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

ObrazloZitev je podal predstavnik Policijske postaje Murska Sobota Edvard ZRIM

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nihde.

Razpravljala je Nada KUHAR.

Pojasnilo je podal predstavnik Policijske postaje Murska Sobota Edvard ZRIM.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota se je seznanil z Varnostno oceno za leto 2021, zal.
policijski okoliS Policijske postaje Murska Sobota.

Navzodnost je priglasilo 18 svetnikov, ZA je glasovalo 18 svetnikov in 0 pRoTl
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki 10)
Predlogi priznanj Mestne obdine Murska Sobota v letu 2022

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

ObrazloZitev je podala Daniela MOREC, predsednica Komisije za nagrade in priznanja.

Stali5da svetniSkih skupin ni podal nih6e
Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednje predloge sklepov:
Sklep 5t. 1:
Naziv dastni obdan Mestne obdine Murska Sobota v letu 2022 prejme Yukio Mori

Navzodnost je priglasilo 16 svetnikov, ZA je glasovalo 15 svetnikov in 0 pRoTl
Sklep je bil sprejet.

Sklep 5t. 2:
Plaketo Mestne ob6ine Murska Sobota v letu 2022 preime Prostovoljno gasilsko dru5tvo
Murska Sobota

Navzodnost je priglasilo 16 svetnikov, ZA je glasovalo 15 svetnikov in 0 pRoI
Sklep je bil sprejet.

Sklep 5t. 3:
Zahvalno listino Mestne ob6ine Murska Sobota v letu 2022 preime Kajak kanu klub >Mura<<
Krog

Navzodnost je priglasilo 17 svetnikov, ZA je glasovalo 17 svetnikov in 0 pRoTl
Sklep je bil soglasno sprejet.

Sklep 5t. 4:
Zahvalno listino Mestne obdine Murska Sobota v letu 2022 prejme 2altk,
kljudavni6arstvo d.o.o.
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Navzodnost je priglasilo 17 svetnikov, ZA je glasovalo 17 svetnikov in 0 pRoI
Sklep je bil soglasno sprejet.

Sklep 5t. 5:
Zahvalno listino Mestne obdine Murska Sobota v letu 2022 prelme Skupina PANVITA

Navzocnost je priglasilo 17 svetnikov, ZA je glasovalo 16 svetnikov in 0 PROTI.
Sklep je bil sprejet.

K todki 11)
Kadrovske zadeve

Gradivo je bilo svetnikom posredovano s sklicem seje.

- Predlog za podajo soglasja k imenovanju direktorice javnega zavoda Pokrajinska in
Studijska knjiZnica Murska Sobota

ObrazloZitev je podala mag. Brigita PERHAVEC, dlanica Komisije za mandatna vpra5anja, volitve in
imenovanja.

Stali5da svetniSkih skupin ni podal nihde
Razpravljal ni nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota ne daje soglasja k imenovanju mag. Klaudije SEK
SrlrAn, iz Murske Sobote, Trstenjakova ilica iza, za direktorico javnega Lavoda
Pokrajinska in Studijska knjiznica Murska sobota, za mandatno dobo 5 let.

Navzodnost je priglasilo 21 svetnikov, ZA je glasovalo 10 svetnikov in 1 1 PROTI.
Sklep ni bilsprejet.

Svetnik mag. Marjan GUJT je glede na to, da sklep ni bil sprejet, predlagal, da mestni svet odloda
tudi o predlogu sklepa, da mestni svet da soglasje, da se mag. Klaudila Sff Sfnfnn imenuje za
direktorico javnega zavoda Pokrajinska in Studijska knji2nica Murska Sobota, iz razloga, ker je svet
zavoda dejansko glasoval zanjo.

Ob 14:20je predsedujodi v skladu s 35,dlenom poslovnikazaradi priprave predloga sklepa odredil
10 minuten odmor. Mestni svet je sejo nadaljeval ob 14:31 uri. V nadaljevanju je bilo prisotnih 1g
svetnikov.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota podaja soglasje k imenovanju mag. Klaudije SEK
SxRfen, iz Murske Sobote, Trsteniakova ilica nzi, za direktorico javnega iavoda
Pokrajinska in Studijska knjiinica Murska sobota, za mandatno dobo 5 let.

Navzodnost je priglasilo 20 svetnikov, ZA je glasovalo 1 1 svetnikov in 8 PROTI.
Sklep je bil sprejet.

Predlog za imenovanje direktorja javnega zavoda Pomurski muzej Murska Sobota

ObrazloZitev je podala mag. Brigita PERHAVEC, 6lanica Komisije za mandatna vpra5anja, volitve in
imenovanja.
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Stali5da svetniSkih skupin ni podal nihde
Razpravljal ni nihde.

Predsedujo6ije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Za direktorja javnega zavoda Pomurski muzej Murska Sobota se za mandatno dobo petih let
imenuje dr. Branko KERMAN, Filovci 40,9222 Bogojina. Mandat nastopi s 1.1.2023,

Navzodnost je priglasilo 20 svetnikov, ZA je glasovalo 19 svetnikov in 0 PROTI.
Sklep je bil sprejet.

K to6ki 12)
Predloqi in pobude dlanov mestnega sveta

Predloge in pobude so podali mestnisvetniki:

Slavica MEGLIe:
- 2e pred nekaj meseci je postavila vpra5anje v zvezi s Staro ulico, ki je po preplastitvi

unidena, razpoke so zelo velike. Pred nekaj mesecije bila zunaj komisija, vendar do sedaj ni
prejela 5e nobenega odgovora. Prosi za pismeni odgovor s strani izvalalca.- Opozorila je na stanje ograje v mestnem parku pri otro5kem igri56u, kije v celoti uni6ena, na
kar je pred dasom 2e opozorila tudi svetnica Nada Kuhar. Ponodi se tam dogaja vandalizem,
vendar nihde ne ukrepa. Mamice otrok so jo tudi prosile, 6e bi se lahko fontana vsaj toliko
usposobila, da bi bilo tam malo vode, da bi si lahko otroci umili roke. V primerjavi z ograjo
okoli kopali56a je ograja okoli otro5kega igri5da v sramotnem stanju. Zatrdilaje, si na5i otroci
zasluZijo malo ved varnosti, saj lahko v vedernih urah tam vsakdo uniduje.

- Obdani so jo opozorili na mestno trZnico v Murski Soboti, kjer se ponodi dogaja vandalizem.
Po odhodu prodajalcev Komunala popoldne trZnico zelo lepo odisti in jo pripravi za naslednji
dan, ponodi pa je na vseh stojnicah, 5e posebej pa pri stojnici pri parkiri5lu Zvezde vse
unideno. Ker cela trZnica smrdi po urinu in raznih iztrebkih, so jo ob6ani prosili, de bi lahko
mestna obdina ali policija ali kdor koli drug v zvezi s tem kaj ukrenil.

- Postavila je vpra5anje, kako daled so pogajanja v zvezi z Rokoborskim klubom Murska
Sobota. Mamice, ki imajo otroke v Rokoborskem klubu Murska Sobota se pritoZujejo in
spra5ujejo, 6e je mestna obdina poskrbela za Rokoborski klub, da ne bi otroci v teh razmerah
tako trenirali, saj tam 2e dva tedna po garderobah ni lu6i. Zatrdila je, da omenjeni klub nima
zanemarljivih rezultatov in je lahko vsem v ponos.

Robert 2l2et<:
- Opozorilje, da se je pri nakupovalnem centru blizu Dipa in Eurospina, na prehodni cesti med

dvema parkiri5dema vdrl asfalt okolija5ka s kanalizacijo, kar lahko povzrodi vdrtje celotnega
ja5ka. To je lahko zelo nevarno. Ob6insko upravo prosi, da preveri, kdo je pristojen, da se ta
zadeva sanira.

JoZe SADL:
- Letos se je pri sestavljanju proraduna prvi6 zgodilo, da so tudi obdani imeli moZnost

predlagati svoje predloge pri participativnem delu proraduna. Spreletih je bilo nekaj
predlogov. zanima ga, kdaj bo glede teh predlogov pri5lo do realizacije.

- Ze nekaj let opozarja na nevzdrlno stanje in nespo5tovanje veljavnih dokumentov, ki so bili
sprejeti s prostorskim aktom za urejanje t.i. Kamen5nice, Ze ve6krat je opozoril, na
popolnoma zgre5eno izvedbo breZin, ki so v popolnem neskladju in so krSitev vseh veljavnih
dokumentov, ki so bili v zvezi s tem sprejeti. Opozoril je na utopitve in druge nesrede, ki so
se tu zgodile. Zanima ga, kdaj bo firma, ki je za to odgovorna pristopila k sanaciji,- Na Lendavski ulici so po nekaj letih uspeli priti do zadasne delne re5itve ureditve parkiri$fa
na Lendavski sever. Dela so bila v preteZni meri izvedena lanskega novembra, manjka nekaj
drobnih malenkosti, ki bi jih bilo potrebno urediti, da se to parkiri5de vzpostavi v funkcijo in
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zaene slu2iti svojemu namenu. Ker je na to 2e vedkrat opozarjal, vendar se ni ni6 zgodilo, ga
zanima, kdaj se bo to uredilo.

- Na Cvetkovi ulici v Murski Soboti stoji hiSa, kije 2e nekaj 6asa zapu56ena in v kateri ne Zivi
nihde, ima pa hi5no $tevilko. Zelenica pred hi5o se je 2e toliko razrasla, da je plodnik
popolnoma neprehoden. Mimo hodijo otroci v 5olo, po tej ulici tede promet. leli, da si vso
stvar nekdo ogleda oz. da se ugotovi, kdo mora skrbeti za to hiSo, ter da se izvedejo nujno
potrebna dela,9a se to grmovje oz, vsa nesnaga, ki raste na plodnik odstrani.- Med zgradbo Sopinga in naslednjo zgradbo na Slovenski ulici je bila v spomin oz. zahvalo
Pomurcem, ki so bili zasluZni, da se je Pomurje zdru1ilo z maticno domovino postavljeno
obeleZje v obliki fontane. To se je zgodilo 2e pred leti, na zadetku je bila fontana vsem v
ponos in v zahvalo zasluZnim Pomurcem , zadnja leta pa je ta fontana mestu bolj v sramoto.- Podal je tudi svoje mnenje v zvezi z to6ko dnevnega reda vpra5anja in pobude dlanov
mestnega sveta. Meni, da ni naloga svetnikov, da hodijo na govorni5ki oder in opozarjajo na
to, kje je kak5na luknja v plodniku oz. kje je kak5en prometni znak narobe postavljen, ampak
je njihova naloga bistveno drugadna. Ob6ina in pristojno podjetje, ki ga je obdina ustanovila
ima sluZbe, ki naj za te stvari skrbijo. Zalrdil je, da je glede tega vpra5anja danes zadryil, za
tem govorni5kim odrom, saj to ni njihovo delo.

Vlasta VEREN:
- Na seji mestnega sveta so se 2e vedkrat pogovarjali o podhodu pod Zelezni5ko progo. Tudi

sama gre vedkrat tam mimo in sreduje ljudi, zato apelira na odgovorne za ta podhod pod
Zeleznico, da ga od dasa do 6asa podistijo.

- Vedje Stevilo obdanov jo je opozorilo na vedje Stevilo glodavcev v mestu, zalo daje v
razmislek, da je potrebno v Murski Soboti opraviti obseZno deratizacijo.- Letos so kanal enkrat Ze pokosili, sedajje trava ponovno zrasla. Vsako leto znova prosi, da
naj se ne pokosi celoten kanal, ampak le krona oz. vrh kanala, da se bodo ljudje lahko
normalno sprehodili do Fazanarije ali pa Se malo naprej.

Zoran KOS:
- Energetska sanacija pomembnih stavb v mestni obdini se je nekako odloZila na stran. ee bi

energetsko sanacijo naredili nekaj let naza1, bi bila sedaj z visoko ceno energentov zadeva v
nekaj letih urejena. Zato daje v razmislek, kako pristopiti k sanaciji OS ttt,OS Bakovci, OS lV,
stavbe Mestne obdine Murska Sobota, ki bi morala biti v ponos ter mestne dvorane za
sestanke. Prosiza odgovore in projekte, da se bo videlo, kako v prihodnje naprej.- Zanima ga, kaj se bo zgodilo s privatno stavbo zraven FURS-a, na zemlji5du, kjer se
pripravlja izgradnja Merkator centra. Kljub temu, da je stavba v privatni lasti, se je potrebno
vpra5ati, ali bo ta stavba ostala kot nekak spomenik, kjer bo ogromno glodavcev oz. ali bo
kvarila ugled novonastale lepe arhitekture. Ne Zeli, da bi se stavba ru5ila oz. da bi koga
po5kodoval padajodi omet ali stre5ni elementi v zimi, ali ob kakem vedjem vetru ob sedanji
drasti6ni spremembi podnebja.

- Ker se kar dosti giblje po mestu, ga moti, da so ko5i v mestu zelo razlilni in ne enaki. Zeli si,
da bi bili ko5i na Lendavski ulici in v naseljih enaki, da bi imeli neko zeleno ali rde6o nit. Zeli
si tudi, da bili vedji, saj se majhen koS hitro napolni in potem Zivali ali veter razna5a smeti
naokoli. O tej zadevi naj se razmisli skupaj s Komunalo in se potem v nekaj letih pristopi k
neki celostni ureditvi. Mesto Murska Sobota naj bi bilo turisti6no, privladno, atraktivno in del
tega so tudi ko5i. Kdor potuje po svetu vidi urejena mesta in tudi enotne ko5e, ki so lahko
razlidnih barv.

- Apelira na natandnost in striktnost pristojnih, ko bodo Gregor6i6evo ulico prevzemali v
upravljanje. Ne Zeli, da bi imeli na cesti5du skakalnice. Zadnjid je bil zelo preseneden, ko je
pripeljal v kroZno kriZi5de, da je bila tam postavljena ovira za umirjanje prometa, ker tega ni
5e nikjer videl. Zadeve naj ne bodo take kot v mestnem centru. Cesti5de najje nareleno tako,
da ga lahko prevozi tudi boljSi Sporti avto in pri tem, de se pelje po5evno ne podrsa po dnu
avtomobila.

- Energenti se vse bolj dra2ijo, mogode bodo celo primanjkovali, Kogeneracija, kurilnica na
Lendavski ulici se ni posodabljala, zadnjih osem let se v daljinsko ogrevanje ni vlagalo, to
podrodje se je zanemarjalo. Vse ljudi, ki tu Zivijo bo to sedaj finandno zelo prizadelo. Letos
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preneha pogodba za subvencijo Kogeneracije- to je nekje 250.000 - 300.000 EUR na letni
ravni. Ves stro5ek bo pre5el na uporabnike. Na uporabnike pa bodo pre5li tudi stroiki glede
nevpisanih delov stavbe v zemlji5ko knjigo, Pri6akuje, da bodo povabljeni na pogovore z
mestno obdino in Komunalo, ki to upravlja. Ne Zeli, da bi bile novembra ob kurilni sezoni
cene na poloZnicah tak5ne, da bi morali upokojenci polovico pokojnine dati za ogrevanje in
ne bodo mogli preZiveti. Potem se bo v mestni obdini zgodila huda socialna bomba in ne ve,
kako se bo ta situacija re5evala. Ta zadeva je dolgo mirovala, na to so opozarjali Ze pred leti.
Veliko ljudi se ne zaveda, kajjih 6aka. Od odgovornih priCakuje odgovore, ki bodo re5itev.

Odgovore je podata Milena VOnOS, direktorica Mestne uprave Mestne ob6ine Murska
Sobota:

Slavici MEGLI6:
- Za Staro ulico se 5e vedno uveljavljajo napake v zvezi z gradnjo. Zaostanki so tudi zaradi

kadrovskih teZav na mestni upravi, saj so zaposleni odsotni. Pisni odgovor bodo prejeli.
- Glede ograje v parku so Ze prejeli pripombe, dolo6ena popravila so se tudi Ze izvedla, v

proradun so zagotovljena sredstva za dodatna popravila. Preverili bodo tudi stanje glede
fontane.

- Zvandalizmom na mestnitrZnici so seznanjeni. Tudi na sestanku z mestnimi detrtmi prej5nji
teden je bilo izpostavljeno, da je veliko vandalizma in da se v zvezi s tem pojavlja veliko
smeti. Poudarila je, da ima mestna obdina zaposlene le tri redarje, zato ne morejo bolje paziti
na okolje in stvari bolje nadzorovati, sploh ne ponodi. Te zadeve so v pristojnosti policije,
zato so tudi svetovali, da se v takih primerih obdani obrnejo nanjo.

- Seznanjeni so s problematiko Rokoborskega kluba, ki mora zapustiti obstojede prostore v
stari ekonomski Soli. Skupaj s klubom so imeli 5e s prej5njim Zupanom nekaj sestankov,
i56ejo se primerne re5itve, do dogovora 5e ni pri5lo, Tudi sam klub se mora v zvezi s tem bolj
aktivirati.

Robertu 2l2xv:
- Ta ja5ek ni na obmodju lastniStva mestne obdine, ampak je v zasebni lastnini. Obdinske

in5pekcijske sluZbe jih bodo na to opozorile,

JoZetu SAouu:
- Participativem proradun je zlet v proradunu za leto5nje leto, nekaj je bilo 2e izvedeno.

lzvedena je bila udilnica na prostem pri OS ll. Glede tistega, ker je uvr5deno v proradun se
bodo potrudili, da bo to izvedeno do konca leta,

- Celotno obmodje Sobo5kega jezera je 5e vedno obmodje za drpanje mineralnih surovin.
Prej5nji koncesionar je zaprosil za podalj5anje koncesije, informacije, da bi bila koncesija
podalj5ana 5e nimajo, V kolikor bo koncesija podalj5ana, bo to 5e nekaj 6asa obmoqe za
drpanje mineralnih surovin, kjer so dejavnosti zelo in bistveno omejene.

- Parkiri5de pri Veterinarijije bilo 2e sanirano. To parkiri5de je v funkciji v gramozirani izvedbi,
kjer ni reZima parkiranja in pobiranja parkirnin. Dela so bila Ze dokondana, v kolikor se
pokaZejo napake, jih bodo sanirali.

- Glede zapu5dene hi5e v Cvetkovi ulici bodo z in5pekcijskimi sluZbami preverili, kdo je lastnik
in mu naloZili, da travo pokosioz. opravi druga nujna dela.

- Za ureditev fontane bo potrebno zagotoviti sredstva, da se bo lahko zadeva sanirala.
- Meni, da so pripombe mestnih svetnikov na sejah mestnega sveta umestne. S temi

pripombami se vsi skupaj z mestno upravo in njenimi javnimi sluZbami trudijo, da se stvari
izbolj5ajo, Problemi s Komunalo obstajajo, potekajo redni sestanki, dogovarjajo se za
standarde. V zadnjem pisnem odgovoru, ki so ga prejeli svetniki, je bilo zapisano, da imajo
velike probleme pri dogovorih glede standardov in cen javnih sluZb. Cene javnih sluZb
rastejo, pogajanja so zelo te2ka, saj s cenami ne pridejo skupaj, rastejo cene energentov in
dela, Komunala tudi nima dovolj zaposlenih, kar so dejanski problemi. Mestna obdina ima v
proradunu omejena sredstva. Ne gre le zato, da nekdo ne Zeli ali ne more nekaj opraviti, so
tudi drugi problemi.
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VlastiVEREN:
Podhod je dan v upravljanje Komunali, imajo tudi dogovorjeno redno 6i56enje. preverili bodo,
zakaj se morda redno di5denje ne izvaja.
Glede glodavcev bodo z in5pekcijsko slu2bo stanje preverili, Vdasih se je deratizacija
izvaiala vsakih nekaj let preko javnih sluZb za deratizacijo, sedaj se to tako ve6- ne izvaja.
Tudi ko5nja trave na kanalu je povezana s Komunalo in kako ima na razpolago razpoiozljive
resurse.

Zoranu KOSU:
Nadaljevanje energetske sanacije je odvisno od odloditev, kijih bodo sprejeli mestni svetniki
in svetnice v naslednjem mandatu, Vse, kar se dela na tem podrodju, je potrebno dati v
proradun, nadrtovati in izvajati. Dolgo s tem ni mogode odla5ati, ker otilet<ii propadajo. Ko je
to nazadnje mestnemu svetu predstavil gospod Cigan in je bil sprejet sklep, s kaierim io
zaustavili aktivnosti in niso vzeli kredita, je bilo tudi povedano, da se pridakuje boljie drZavno
sofinanciranje. Vse je odvisno tudi od tega.
Privatna stavba pri FURSu je last Merkatorja, po informacijah, s katerimi razpolagajo ni
predvidena za ru5enje. Merkator bodo povpra5ali, kaj namerava s tem objektom.
Gregordi6eva ulica 5e ni dokondana investicija, ob prevzemu del bodo pazili, da bo vse
izvedeno tako, kot mora biti izvedeno po projektih.
V zvezi s daljinskim ogrevanjem se lahko opravi skupen sestanek mestne obdine s
Komunalo. Na prej5nji seji mestnega sveta je bil s strani gospoda Petrijana podan predlog,
da se. na..temo daljinskega ogrevanja opravi tudi javna ra2prava. Javno rczpravo je moZni
opraviti, 5e prej pa se pridakuje od Komunale da poda strokovne podlage, kam,- v katero
smer najse daljinski sistem razvija.

K todki 13)
Predloqi in pobude podZupana v zadasnem opravlianiu funkciie Zupana

PodZupan v zadasnem opravljanju funkcije Zupana, Zoran HOBLAJ je vse navzode in obdane in
obdanke povabil na proslavo ob Dnevu drZavnosti, opero pod zvezdami ter ostale prireditve, ki jih
organizira javni zavod za kulturo, turizem in iport Murska sobota.
Povedalje tudi, da bo v mesecu juliju svedana seja mestnega sveta.

S tem je bil izdrpan dnevni red 27. redne seje Mestnega sveta Mestne obdine Murska Sobota,
Predsedujodi se je svetnikom zahvalil za prisotnost in ob uri 15:04 uri sejo zakljudil. Seja je posneta
na magnetofonskitrak, kise hraniv upravi Mestne obdine Murska sobota.

Murska Sobofa, dne 21. junij 2022

Zapisnik sestavila:
Sergeja SUKle, mag. prav

Zoran HOBLAJ, univ,dipl. prav.,
v zadasnem opravljanju funkcije Zupana, l.r
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